
Amendement op Raadsbesluit herstructurering Sportpark Elsenburg
Vergadering van de gemeenteraad Rijswijk dd 4 febr 2021.

De fracties van VVD OR RB stellen voor het raadsbesluit aan te passen:
 In punt 1 van het raadsbesluit het gevraagde krediet van 4,45 miljoen te 

vervangen door een krediet van 3.546.000 euro excl. BTW (het bedrag komt 
overeen met de kosten voor optie 2 in het raadsvoorstel) De consequenties 
hiervan  te verwerken in de begrotingswijziging behorende bij de 1e 
halfjaarrapportage 2021 

 Het punt 2 van het raadsbesluit met betrekking tot het uitwerken van een 
Multifunctionele accommodatie te schrappen.

Toelichting:
De financiële positie van de gemeente Rijswijk is niet sterk, ook zonder de financiële 
gevolgen door de Corona Crisis mee te nemen.. Het voorliggende raadsvoorstel is zeer 
ambitieus en  kostbaar. En met name de in het genoemde plan te verwachten vervolg 
investering voor een Multifunctionele accommodatie in fase 2  een te groot financieel 
risico voor de gemeente. Over een derde geldstroom vanuit maatschappelijk 
organisaties te behoeve van de exploitatie is geen zekerheid. Nog los van de vraag of een 
gezamenlijk exploitatie van het clubhuis/MFC  door de verschillende verenigingen is te 
realiseren gelet op de verschillen in uitgangspositie van die verenigingen op bestuurlijk, 
financieel, organisatorisch en cultureel gebied.
Met het door de indieners opgestelde amendement wordt recht gedaan aan een  degelijk 
financieel beleid in Rijswijk en wordt recht gedaan aan een dringend noodzakelijke 
vernieuwing van het hockeyveld 3 en aan de al jaren geleden gedane toezegging voor de 
uitbreiding met een hockeyveld 4, om zo de grote toeloop van de Rijswijkse jeugd naar 
RHC te kunnen opvangen. Die uitgangspunten zijn te realiseren in optie 12 en optie 2. 
(zie bijlage).Volgens een interne notitie van RHC zijn de kosten voor het realiseren van 
de voorkeurs optie 12 berekent op 3.446.000  euro excl. BTW en is daarmee een budget 
variant.
De indieners doen een dringend beroep op het College om waar mogelijk nog eens goed 
te kijken naar mogelijke kostenreducties bij optie 12 en optie2 ,alsmede in goed overleg 
met RHC te spreken over een passende bijdrage van RHC bij deze upgrading van de 
accommodatie.
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